
 

 

7 DIES 23 d’octubre de 2.004 

Esta tarde a la plaça de bous el tripartit que ens governa ha organitzat 
un correguda de bous per a recollir diners que serviran per a la recuperació 
del altar major de la nostra ermita. 

Tot el poble sap que fins que el Partit Popular va accedir a l’alcaldia 
l’any 1995 res s’havia fet al nostre ermitori per part de l’Ajuntament. Els 
nostres patrons estaven abandonats i condemnats a estar en una església 
indigna, més semblant a una quadra que a una ermita com se mereix Vinaròs. 

A partir d’aquell moment i durant els 7 anys de govern de Jacinto 
Moliner i el Partit Poular poc a poc l’ermita va recuperar el seu esplendor. Les 
pintures del sostre i les parets van recuperar la seua llum i els vinarossencs, 
creients i també els no creients, vam descobrir una part del nostre patrimoni 
que algú havia oblidat i marginat i que gràcies al treball constant i moltes 
vegades callat del Partit Popular se va aconseguir recuperar. 

Ara només quedava l’altar major, la cirera del pastís, des del Partit 
Popular i Noves Generacions apostàvem, apostem i apostarem per recuperar 
l’antic altar, l’original dels germans Vergara, aquell que lluïa des de finals del 
segle XVIII i que se va cremar a la guerra civil, però degut al canvi de color 
polític del nostre Ajuntament això no serà possible i només quedarà en una 
rentada de cara que res farà de bé al conjunt de la restauració de l’ermita i del 
patrimoni local. I a tot això els “palmeros culturals” del tripartit seguiran 
callats. 

Des de Noves Generacions demanem que l’Ajuntament se repense el 
tema, que no desprecie la idea del Partit Popular i realitze les gestions 
oportunes per a que la restauració de l’ermita siga el més completa possible. 

Però el que més ens sorprén en este tema són les declaracions del 
nostre Alcalde quan va afirmar textualment que “els vinarossencs estan 
acostumbrats a l’altar actual i l’altar original no els agradaria”. Això no és 
excusa Sr. Balada. 

Els vinarossencs estàvem acostumbrats a un centre urbà ple de cotxes i 
ara els agrada el centre peatonal dissenyat pel PP. També estàvem 
acostumbrats a vore cada dia un riu Cervol plé de brutícia i natros diriem que 
als vinarossencs els agrada més com està ara després de la inversió 
multimilionària de la Generalitat. Els vinarossencs estàvem acostumats a unes 
avingudes com la de Picasso, Castelló, Juan XXII indignes per a Vinaròs i 
creiem que als veïns els agraden més com estan ara.  

Per això demanem que el tripartit demane l’opinió a totes aquelles 
persones i col�lectius que tenen alguna cosa a dir en temes culturals per a que 
els vinarossencs puguem vore de nou l’altar original del nostre ermitori, aquell 
que mai s’hagués degut cremar. Si ho fa així no dubte que el felicitarem. 
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